
  
 
 
	

Protokoll	fra	
styremøte	tirsdag	17.01.17	kl.	19:00		

i	klubbhuset	
	
	 	 Til	stede	 Forfall	 Ikke	møtt	
Leder	 Ann-Karin	Linnerud	 X	 	 	
Nestleder	 Simen	Sæterdal	 X	 	 	
Sekretær	 Ola	Berge	 X	 	 	
Styremedlem	 Oliver	Dimovski	 X	 	 	
Styremedlem	 Ingrid	Haukvik-Jensen	 	 X	 	
Styremedlem	 Martin	Austad	 X	 	 	
Styremedlem	 Frida	Sanne-Grini	 	 	 X	
Regnskapsansvarlig	 Kristin	Haarseth	 X	 	 	
	
	
H	01/2017	 Protokoll	fra	forrige	møte	22.11.16	

Protokoll	fra	forrige	styremøte	ble	godkjent.		
Oppfølgingssaker:	

• 	Politiattester:	Martin	leser	gjennom	dokumentet	og	godkjenner	før	Ann-
Karin	sender	ut	til	gruppene.	

• Samarbeidsavtalen:	Ann-Karin	har	sendt	henvendelse	til	bydelen	om	hvem	
som	har	ansvaret	for	dette	nå,	men	ikke	fått	svar.	

	
H	02/2017	 Økonomi	/Kristin	

Frist	for	å	levere	regnskap	og	budsjett	var	på	15.	januar.	Fire	grupper	har	levert	
dette,	to	av	gruppene	har	levert	regnskap	men	ikke	budsjett,	og	én	gruppe	har	
ikke	levert	regnskap	eller	budsjett	innen	fristen.	Budsjettmøte	24.	januar	klokken	
19:00,	hvor	styret	skal	gjennomgå	gruppenes	budsjetter.		

	
H	03/2017	 Status	bevilgningene	vi	gjorde	til	gruppenes	investeringer	

Ingen	grupper	har	levert	faktura	på	utstyr	for	refusjon	av	styret.	Ann-Karin	sender	
e-post	med	oppfølging	til	gruppene,	hvor	premissene	for	bevilgning	vil	bli	
gjentatt.	
	

H	04/2017	 Bjerkeløpet	
Langrennsgruppa	har	fattet	vedtak	om	organisering	av	Bjerkeløpet,	med	blant	
annet	videreføring	av	løpet	med	samme	løpstrasé	som	tidligere.	Dette	er	på	tvers	
av	føringer	fra	hovedstyret	som	har	til	hensikt	å	sikre	involvering	i	beslutninger	og	
deltakelse	fra	alle	gruppene.	Forutsetningene	for	styrets	engasjement	i	
Bjerkeløpet	er	dermed	ikke	til	stede,	og	styret	beslutter	at	en	eventuell	



  
videreføring	av	Bjerkeløpet	vil	være	som	langrennsgruppas	arrangement.	De	kan	
involvere	andre	grupper	i	idrettslaget,	men	det	vil	ikke	koordineres	eller	bli	gitt	
økonomiske	garantier	av	styret	i	Årvoll	IL.		
	
Regnskapet	fra	Bjerkeløpet	er	mottatt,	men	det	vil	komme	inn	ytterligere	midler	
gjennom	momskompensasjon	og	sannsynligvis	en	refusjon	fra	Politiet.	Styret	
ønsker	en	jevnere	fordeling	av	inntekter	mellom	gruppene,	og	innstillingen	fra	
styret	er	at	langrennsgruppa	tildeles	30	%	av	overskuddet,	og	de	fem	andre	
gruppene	blir	tildelt	14	%	hver.	Ann-Karin	melder	denne	innstillingen	tilbake	til	
leder	for	Bjerkeløpet.	
	

H	05/2017	 Årsmøte	
Årsmøtet	vil	bli	arrangert	mandag	13.	mars	klokka	19:00	på	klubbhuset.	
Frist	for	å	sende	forslag	til	hederstegn	til	hovedstyret	skal	sendes	hovedstyret	
innen	31.	januar.	
	
Medlemskontingent	for	ikke-aktive	settes	ned	til	200,-	slik	at	det	blir	lik	sats	for	
pensjonister	og	ikke-aktive.	Dette	for	å	forenkle	medlemsmodellen,	disse	blir	nå	
slått	sammen	til	én	kategori.	
	

H	06/2017	 Eventuelt	
• Årvoll	kort/rabattkort	v/Martin:	Bakgrunnen	er	avtalen	klubben	har	med	

Intersport	Linderud.	Bør	vi	vurdere	å	gå	aktivt	ut	å	lage	et	kort	for	våre	
medlemmer,	og	å	inngå	avtaler	med	f.	eks.	butikkene	på	
Linderudsenteret.	Klubben	har	noe	erfaringer	med	denne	typen	ordning	
fra	tidligere,	men	da	med	lite	positive	erfaringer.	Martin	vil	undersøke	
mulighetene	nærmere,	og	rapportere	tilbake	til	styret	neste	møte.	

• Protokoll	fra	styremøtene	skal	legges	på	Årvolls	nettsted,	men	ikke	før	de	
er	godkjent	i	påfølgende	styremøte.	

	
	


